
Moreno: W Romie zdałem sobie sprawę, że nie umiem bronić
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Jak praktycznie w przypadku wszystkich środkowych obrońców

sprowadzonych przez Monchiego, również losy Hectora Moreno w Romie

nie należały do różowych. Meksykanin udzielił wywiadu dla Multimedio

Deportes, w którym mówił między innymi o siedmiu miesiącach przygody

w Rzymie.

- W Romie zdałem sobie sprawę, że nie potrafię bronić. W wieku 15 lat trafiłem do

Pumas i nie potrafiłem grać w obronie i gdy poszedłem do Romy zdałem sobie

sprawę, że wciąż nie nauczyłem się gry w defensywie. Nigdy nie nauczyłem się tyle

ile przez siedem miesięcy w Rzymie. Wyjaśniali mi rzeczy i mówiłem "jak to

możliwe, że tego nie wiedziałem?". Zawsze miałem trenerów, którzy preferowali

ofensywną piłkę.

Meksykanin trafił do Romy za 5,7 mln euro z PSV Eindhoven i wystąpił w zaledwie 6

meczach, w tym w 5 w Serie A. Po pół roku odszedł do Realu Sociedad, gdzie też nie

zrobił furory, odchodząc po półtora sezonu do ligi katarskiej.
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